
 

Kort verslag vergadering ASD Oostzaan d.d. 30-5-2022 

 

Aanwezig: Margreet, Ineke, Jelle, Laura, Herman (verslag) 

                     Vanuit de gemeente: Leonie, Loes 

Afwezig met kennisgeving: Ella, Marianne, Joke 

 

1. Opening en mededelingen 

Speciaal woord van welkom aan Loes. Zij zal ter vergadering een (uitgebreide) toelichting geven op 
de nadere regels op de jeugdverordening. Verder geeft Leonie desgevraagd naar inzicht in de actuele 
opvang van de vluchtelingen uit de Oekraïne. Leonie geeft ook aan dat zij op de juni-vergadering nog 
aanwezig zal zijn en haar opvolger zal presenteren. Deze opvolger wordt de nieuwe 
contactambtenaar van de ASD. 

Ineke geeft aan dat de informatiebijeenkomst over het sociaal domein op 12 mei jl. goed was 
bezocht en dat er in juni/ juli een vervolgbijeenkomst zal komen. 

2.  Nadere regels op de jeugdverordening 

Loes licht toe. Zij geeft mondeling een uitgebreid overzicht van de huidige situatie. Op 13 mei jl. heeft 
de (nieuwe) staatssecretaris een uitvoerige brief naar de 2de Kamer gestuurd met daarin vermeld een 
opsomming van de actuele problemen in de jeugdzorg/jeugdhulpverlening en een aantal 
beleidsvoornemens en voorgenomen veranderingen in de regelgeving en de financiering. De laatste 
jaren ontwikkelde zich een landelijk beeld dat (vooral) in het geval van complexe zorgsituaties niet 
altijd adequate (= op tijd, goede omvang en kwaliteit, met de juiste competenties) kon worden 
geboden. Ook in Oostzaan (en de overige 6 regiogemeenten) zijn er signalen dat de vroeg-signalering 
tekortschiet en dat er sprake kan zijn van een zekere “handelingsverlegenheid”.  De staatssecretaris 
geeft aan dat er meer ingezet moet worden op “intensief ambulant”.  In Oostzaan is daarnaast de 
zichtbaarheid van Centrum Jong nog onvoldoende. Zo komen er casussen op het bordje van het 
Jeugdteam welke bij een eerdere preventieve actie vermeden had kunnen worden of niet waren 
verergerd. Ook in Oostzaan is drank- en drugsgebruik onder de jeugd een issue en is er sprake van 
eenzaamheid (al dan niet corona-gerelateerd). Over-gemeenten wil op al deze terreinen dan ook 
sterker inzetten op preventie. Desgevraagd geeft Loes aan dat er 3 speerpunten zijn geformuleerd 
(en aan het nieuwe college van B&W Oostzaan zullen worden voorgesteld): 

- Preventie en vroeg-signalering verbeteren (afspraken met scholen, verenigingen, etc.) 
- Zichtbaarheid Centrum Jong vergroten 
- Onderzoek naar de inzet van een gezinscoach in Oostzaan (Wormerland heeft wel 

gezinscoaches) 

Loes zal de recente brief van de staatssecretaris aan de ASD doen toekomen. De ASD zal zich op de 
junivergadering opnieuw buigen over de jeugdzorg en mogelijk ongevraagd een advies aan B&W 
formuleren. 

 

 

 



3. Laatste nieuws vanuit de gemeente 

Er is een overdrachtsdocument “Bonenkamp – Taams “vastgesteld en aangeboden aan het nieuwe 
College.  Verder worden er in het organogram van het sociaal domein teamleiders ingevoegd zodat 
de span-of-control van de manager wordt verbeterd. 

 

4. Ingekomen stukken: ter kennisgeving, niet verder besproken 
5. Conceptverslag 25 april 2022: niet besproken 
6. Jaarverslag ASD Oostzaan 2021: de ASD gaat akkoord met het concept. De voorzitter zal het 

jaarverslag aanbieden aan B&W. 
7. Rondvraag: geen punten 

 

 


